

# BLACK STREAK REMOVER

## NETTOYANT DE TRACES NOIRES

SPECIALLY FORMULATED

REMOVES  
STUBBORN  
BLACK STREAKS

SPÉCIALEMENT FORMULÉ

ENLÈVE  
LES TRACES NOIRES  
REBELLES

### PROFESSIONAL QUALITY MAINTENANCE PRODUCTS

PRODEXLAB™ BLACK STREAK REMOVER is specially formulated to easily remove stubborn black streaks caused by window & door sealants and by rubber roof membrane. Safe for use on aluminum, fiberglass & painted surfaces.

**DIRECTION FOR USE:** 1- Preferably, use in shaded area and do not apply on hot surfaces. 2- Spray on a damp cloth, sponge or soft brush and wipe off the black streaks. 3- For stubborn black streaks, spray directly on the streaks and scrub with damp cloth, sponge or soft brush and rinse carefully. 4- Repeat operation if needed. DO NOT ALLOW TO DRY BEFORE RINSING.

**LIMITED WARRANTY:** The manufacturer limits its responsibility to the refund of the product purchase price only. **STORAGE:** KEEP FROM FREEZING.

### PRODUITS D'ENTRETIEN DE QUALITE SUPERIEURE

PRODEXLAB™ NETTOYANT DE TRACES NOIRES est spécialement formulé pour faire disparaître facilement les traces noires rebelles causées par les produits de scellage de portes & fenêtres et par la membrane de caoutchouc du toit. Sécuritaire sur les surfaces d'aluminium, de fibre de verre et peintes.

**MODE D'EMPLOI:** 1- De préférence, utiliser à l'ombre et ne pas appliquer sur des surfaces chaudes. 2- Vaporiser sur un linge humide, une éponge ou une brosse douce et nettoyer les traces noires 3- Pour les taches noires tenaces, vaporiser directement sur les taches et frotter avec un chiffon humide, une éponge ou une brosse douce et bien rincer à l'eau. 4- Répéter l'opération si nécessaire. NE PAS LAISSER SÈCHER AVANT DE RINCER.

**GARANTIE LIMITÉE:** Le fabricant limite sa responsabilité au remboursement du prix d'achat du produit seulement. **ENTREPOSAGE:** EVITER LE GEL.

Contains: ALCOHOLS, C7-21, ETHOXYLATED, 2-BUTOXYETHANOL. Do not ingest. Avoid contact with eyes, may cause eye irritation. Avoid contact with skin. Handle with care. Keep out of reach of children. FIRST AID TREATMENT: If swallowed, call a Poison Control Centre or doctor immediately. Do not induce vomiting. EYES: Rinse with plenty of water for at least 15 minutes. Occasionally lifting eyelids. SKIN: Wash contaminated skin with soap and water.

Contient: ALCOOLS, C7-21, ÉTHOXYLÉS, BUTOXY-2 ÉTHANOL. Ne pas ingérer. Éviter tout contact avec les yeux, peut provoquer des irritations aux yeux. Éviter tout contact avec la peau. Manipuler avec soin. Conserver hors de la portée des enfants. PREMIERS SOINS: En cas d'ingestion, appeler immédiatement un Centre Anti-Poison ou un médecin. Ne pas faire vomir. YEUX: Rincer à l'eau courante pendant au moins 15 minutes. Soulever occasionnellement les paupières. PEAU: Laver la peau contaminée à l'eau et au savon.



08100

PHOSPHATE FREE

SANS PHOSPHATE



UPC : 8 01098 08100 7



www.prodexlab.com

MADE IN / FABRIQUÉ AU 

1 800 771-6728 • St-Hyacinthe, QC J2R 1E4